
Verslag kascontrole 22 januari 2023

De Kascommissie heeft op zondag 22 januari 2023 een controle gedaan van de 
financiën van DWARS. Namens het bestuur waren penningmeester Daan de Leur en
secretaris Jeppe Bandringa aanwezig, namens de kascommissie Benthe van 
Wanrooij, Ciska Brommer en Martijn Staal. Bij de controle zijn alle betalingen die 
gedaan zijn in de periode van 3 november 2022 tot en met 31 december 2022 
nagelopen. Een aantal betalingen die nog in boekjaar 2022 vallen, maar pas in 
januari 2023 zijn uitbetaald, zijn nog niet gecontroleerd. De kascommissie heeft 
besloten die mee te nemen in de volgende controle.

De financiën van DWARS zijn in het algemeen op orde, complimenten daarvoor aan
het bestuur, en specifiek Daan. Er zijn geen grote onregelmatigheden gevonden. 
De penningmeester heeft toegezegd de paar kleine onvolledigheden te corrigeren.

In de vorige kascontrole kwam naar voren dat er een reiskostenvoorschot nog niet 
was terugbetaald door een landelijk bestuurslid. Tijdens deze controle werd 
duidelijk dat het bedrag is terugbetaald aan DWARS. 

De kosten van declaraties voor openbaar vervoer van enkele leden waren opvallend
hoog. Deze zijn nogmaals bekeken – de declaraties waren correct. Wel moedigen 
we het besluit van Daan om te kijken naar een kortingsabonnement aan. 

Enkele opvallende zaken die we willen meegeven aan de vereniging vinden jullie in 
onze verantwoording.

De Kascommissie

Benthe van Wanrooij, Ciska Brommer, Martijn Staal



Verslag kascontrole 4 juni 2023

De Kascommissie heeft op zondag 4 juni 2023 een controle gedaan van de 
financiën van DWARS. Namens het bestuur waren penningmeester Daan de Leur en
secretaris Jeppe Bandringa aanwezig, namens de kascommissie Benthe van 
Wanrooij, Ciska Brommer en Martijn Staal. Alle betalingen die gedaan zijn in de 
periode van 1 januari 2023 tot en met 25 mei 2023 zijn gecontroleerd.

Net als in de vorige controle zijn de financiën van DWARS goed op orde. Op enkele
kleine onvolledigheden ziet de boekhouding er goed uit. Daan heeft toegezegd 
deze te corrigeren.

De kascommissie heeft ook de jaarrekening over 2022 doorgenomen, en adviseert 
het congres het bestuur over deze periode décharge te verlenen. Dit betekent dat 
het congres aangeeft dat het financiële beleid over 2022 goed is gedaan.

We keken ook naar de voorlopige realisatie van 2023. In de realisatie wordt 
zichtbaar wat DWARS in 2023 tot nu toe heeft uitgegeven. Het valt op dat de 
kosten voor internationaal al ver over budget zijn gegaan. We kunnen voorstellen 
dat dit is omdat kosten voor overnachtingen en reizen hoger zijn geworden. Voor 
volgend jaar moet daar bewust over begroot worden. We denken ook dat de 
uitgaven die momenteel gedaan worden door de kandidatencommissie hoger zijn 
dan nodig. Daarnaast vindt de kascommissie het jammer dat er nog zeer weinig is 
uitgegeven voor scholing.

Het valt de kascommissie ook op dat er een aantal leden heel veel reiskosten 
gedeclareerd hebben. Deze kosten hadden lager kunnen liggen als mensen gebruik
zouden maken van samenreiskorting of andere kortingsmogelijkheden. De 
declaratieregeling is er natuurlijk om actief zijn voor DWARS zo toegankelijk 
mogelijk is, maar de kascommissie vindt het niet proportioneel dat 25% van het 
budget voor ledendeclaraties is uitgegeven aan slechts 10 declaraties. Zowel het 
bestuur als de leden van DWARS kunnen hierin kritisch kijken naar hun eigen 
declaraties en naar, bijvoorbeeld, bovengenoemde opties om de reiskosten zo laag 
mogelijk te houden

De Kascommissie

Benthe van Wanrooij, Ciska Brommer, Martijn Staal



Kascontrole verantwoording

Lief congres,

Naast onze verslagen van de uitgevoerde kascontroles en de daar gemaakte 

opmerkingen, willen we graag nog wat algemene punten meegeven over het 

financiële beleid van DWARS. We hopen dat het bestuur en het congres nadenken 

over deze punten. Als het nodig is, kunnen hier bepaalde acties aan worden 

gekoppeld. Congres, kijk eens kritisch mee met het financieel beleid en laat je 

mening horen bij onze verantwoording! 

1. We adviseren om op meer manieren DWARSers te vragen naar een vrijwillige
eigen bijdrage voor activiteiten. Ook denken we dat DWARS en haar leden 
stil moeten staan over de (soms relatief hoge) uitgaven voor actieve leden. 
Denk bijvoorbeeld aan de bijdrage van DWARS aan een galakaartje: slechts 
15 euro wordt door de gast betaald, en DWARS legt 30 euro bij, ook bij 
introducees. 

2. De reserves van DWARS worden momenteel beheerd door GroenLinks. Dit 
maakt DWARS wellicht meer financieel afhankelijk van haar moederpartij dan 
wenselijk is. Tegelijkertijd is volledige controle over de reserves van DWARS 
door het landelijk bestuur ook niet raadzaam We adviseren om schriftelijke 
afspraken te maken met GroenLinks over het beheer van de reserves. 
DWARS krijgt momenteel geen rente betaald over haar reserves. Ook hier 
adviseren we duidelijke afspraken over te maken met GroenLinks.

3. De reserves zijn momenteel één grote pot in de boekhouding. We raden aan
om dit uit te splitsen in verschillende reserves waarbij beschreven staat wat 
het doel is. Dit betekent dat bedragen voor een bepaald project, 
bijvoorbeeld een gemeenteraadsverkiezing, apart worden gezet voor dat 
doel. 

4. De overdrachtsperiode tussen besturen is altijd een kwetsbare tijd voor een 
vereniging. We willen het bestuur alvast meegeven om actief na te denken 
hoe ook tijdens de overdracht goede beslissingen over geld gemaakt 
worden, en dat tijdens de overdracht gemaakte beslissingen goed worden 
overgedragen.

5. Als op voorhand bedankjes worden ingekocht in grotere hoeveelheden, is 
het belangrijk om bij te houden wanneer deze gekocht zijn en aan wie deze 
gegeven zijn. 

6. We zijn blij te horen dat het landelijk bestuur bezig is met het maken van een
inventaris van alle spullen die DWARS in het pand heeft.

7. Zoals we al in ons vorige verslag hebben geschreven, kost het huidige 
systeem van afdelingsrekeningen en boekhoudsystemen veel geld, tijd en 
energie. We adviseren om dit systeem goed tegen het licht te houden en te 
kijken naar alternatieven.



8. Bij lokale verkiezingen geven we regelmatig veel minder uit dan begroot. We
adviseren om volgende verkiezingen hier kritisch naar te kijken, zodat al het 
budget effectief wordt uitgegeven.

9. Wees scherp op het daadwerkelijk uitgeven van het extra geld dat 
GroenLinks beschikbaar heeft gesteld. Het kan helpen om ook afdelingen en 
commissies op een manier toegang te geven tot dit budget.


